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2023-04-13 

Protokoll fört vid Åsundens fiskevårdsområdesförenings ordinarie årsstämma 

den 12 april 2023 på Liljeholmen i Rimforsa. 

1. Tomas Monell valdes till ordförande för stämman. 

2. Jonas Siverholm valdes till sekreterare på stämman 

3. Att justera protokollet utsåg stämman Torbjörn Carlsson, Sätra och Pär Wall, lin näs. 

4. Stämman antecknande 31 st närvarande medlemmar och ombud. Röstlängden 

bordlades till eventuellt behov av densamma. 

5. Föreslagen dagordning fastställdes av stämman efter att den kompletterats med 

punkten att utse firmatecknare §12. 

6. Stämman godkände kallelsen som skett enligt stadgarna genom annons i 

lokalpressen 11 och 17 mars. Samt genom avisering på hemsidan och via mail till 

delägare. Deltagarna hade hörsammat kallelsen på olika sätt men främst via mail. 

7. Styrelsen föredrog verksamhetsberättelsen som lades till handlingarna. I 

verksamhetsberättelsen gjordes senare en rättelse att årets utplantering av gösyngel 

var förlagd till Björkfors och samordnats av Lennart Johansson, Kärra. Den 

ekonomiska ställningen och årets resultat föredrogs av kassören. Resultatet för 

kalenderåret 2022 redovisade 136.820,30 kr, vilket balanserats mot det egna 

kapitalet. Där halva resultatet 69.410 kr avsätts till utdelningsfonden. Tillgångarna 

per 2022-12-31 uppgår till 1.156.335 kr. 

Revisor Björn Hoflund föredrog revisionsberättelsen och styrelsen förordades 

ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 2022. Revisorerna uppmanade 

samtidigt styrelsen att följa stadgarna då de inte givits tillgång till årsmaterialet minst 

3 veckor före stämman. I övrigt anser revisorerna att det föreligger ett 

revideringsbehov av föreningens stadgar. Styrelsen uppmanas att arbeta fram ett 

helhetsförslag inför nästkommande stämma. 

8. En enhällig stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året 2022. 

9. Ersättningen till styrelse, revisorer och valberedning beslutades oförändrad till 

23.000 kr att fördela enligt tidigare. Tillkommer gör en timersättning på 256 kr/tim 

för extra arbeten inom styrelsen. Reseersättning lämnades oförändrad på 25 kr/mil. 

10. Omval för en tid av 2 år till 2025 beslutade stämman enligt valberednings förslag för 

följande 5 styrelseledamöter. Tomas Monell, Christer Rödin, Jonas Siverholm, 

Christer Johansson, Britt-Marie Lennman. 
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11. Tomas Monell valdes till styrelsens ordförande för ett år till 2024. 

12. Christer Rödin & Tomas Monell utsågs till firmatecknare, att var för sig til l nästa 

årsmöte teckna Åsundens fiskevårdsområdesförening. 

13. Omval beslutades för revisor Rune Larsson samt nyval av Pernilla Salevid för en tid av 

1 år till 2024. Till ny revisorssuppleant valdes Leif Jonsson för 1 år till 2024. 

14. Stämman beslutade om en oförändrad valberedning som består av Rune Larsson 

(sammankallande), Göran Nilsson och Bengt Johansson. 

15. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna: 

Inga motioner hade inkommit från medlemmarna i föreningen. 

Styrelsens förslag till stadgeändring av §9 antogs enhälligt av stämman "Av 

föreningens årliga behållna avkastning skall minst 20 % och högst 50 % användas till 

fiskevård och tillsyn eller annan åtgärd som kan gagna medlemmarnas intressen . 

Återstoden skall om inte fiskestämman beslutar annorlunda senast 31 maj varje år 

fördelas mellan delägarna enligt fiskerättsförteckningen". 

Styrelsens förslag till förändring av §8 antogs också enhäll igt "fiskerättsbevisen skall i 

framtiden kunna vara digitala". Stadgeändringen av §9 beslutades formellt vid denna 

årsstämma efter att varit redovisad på fg årsmöte i augusti 2022. Stadgeändringen av 

§8 tas formellt vid nästa möte som styrelsen formellt kallar till. 

Styrelsens föreslagna riktade fiskeförbudet mot gös inom hela Åsundens 

fiskevårdsområde beslutades för tiden 15 maj-15 juni 2024. 

16. Fråga om fiskets vård och bedrivande under kommande verksamhetsperiod samt 

villkor för upplåtelsen: 
Beslut togs att styrelsens föreslagna fiskekortspriser gäller from 1 jan 2024 enl igt 

följande: 

Dygnskort 150 kr, Årskort 1000 kr, trollingkort dygn 300 kr, trollingkort år 1200 kr. 

Handredskapsfiske är gratis för ungdomar under 18 år. För information av övriga 

fiskeregler hänvisas till lfiske:s hemsida. 

Årets utplantering av 10.000 gösyngel lottades till Härna. Uppmärksamma deltagare 

påtalade då felskrivningen i verksamhetsberättelsen och att stämman i august i 2022 

redan beslutat om utsättningen i Härna. Pernilla Salevid ombads att vidtala lämplig 

vägvisare att vara behjälplig vid utplanteringen. Nu återstår endast Fågelsrum som 

utplanteringsplats under 2024. 

Förslag väcktes från Kaj Lunden, Rimforsa sportfiskeklubb om inplantering av större 

gösar kring 1 kg i stället för yngel. Styrelsen undersöker detta och återkommer. 
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Skyddsjakten av skarv fortgår med Lennart Johansson, Kärra som samordnare. 

Ansökning om ett nytt tillstånd för skyddsjakt av 25 fåglar är sänt till Länsstyrelsen. 

Kommande beslut läggs ut på hemsidan. 

Styrelsen jobbar fortsatt vidare med att hitta vattendomen som reglerar 

kompenseringsutsättningar av ål om ev. övrig fisk. Numera sker endast utsättning av 

4125 ålyngel och någon övrig kompensation från kraftverksbolaget sker ej. 

17. Styrelsens förslag till utgifts och inkomststat samt debiterings/ängd. 

Stämman beslutade enligt styrelsens förslag om en utdelning på 400.000 SEK under 

maj månad 2023. 

Styrelsen informerade samtidigt om att det är delägande näringsfastighets skyldighet 

att numera deklarera/redovisa sin andel av föreningens årliga resultat. Har man 

frågor kring fastigheternas andelstal mm går det bra att maila till 

kinda.asunden@gmail.com. 

Styrelsen undersöker också möjligheten att lägga ut delar av andelstalsförteckningen 

på hemsidan utan att det strider mot föreningens GDPR-policy. 

18. Övriga frågor 

Styrelsen informerade deltagarna om det nya utökade strandskyddet runt hela 

Åsunden som är föreslaget i Kinda kommuns nya översiktsplan med namn "Sjöriket 

Kinda". 

Tillgången på gädda i Åsunden diskuterades efter uppkommen fråga. Det råder 

säkerligen någon form av balans med rovfiskar där gösen numera konkurrerar på 

gäddans bekostnad. Även det snabbt varierande vattenståndet i Åsunden påverkar 

lekplatserna negativt. 

Avgående revisor Björn Hoflund avtackades för sina goda insatser med en applåd . 

Nästa årsmöte beslutades till Höganlid, Hycklinge och äger rum torsdagen den 4 april 

2024 . 

19. Stämmoprotokollet läggs ut på hemsidan inom 14 dagar enligt stadgarna. 

Vid pennan: Jonas Siverholm dag som ovan 

~~ '7/l __ 
Justeras: & -?7-= w_ 

Torbjöfn Carlsson, Sätra 
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